
 
 

zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,  

konaného dňa 24.04. 2019 na Obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupkyňa starostu, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka 

obce, poslanci obecného zastupiteľstva, hostia, zapisovateľka.  

Zasadnutie sa začalo o  15:30 hod. Na zasadnutí bolo prítomných  8 poslancov. OZ bolo 

uznášaniaschopné. 

 

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na zasadnutí boli prítomní 8 poslanci z celkového počtu 9 poslancov. Pavol Verčík sa 

ospravedlnil.  

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ: 

 

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 03.04. 2019 

4. Návrh na kúpu nehnuteľnosti KN-C 229/3 a pozemkov parc. č. KN-C 228/1, 229/3 a 

229/4 v k.ú. Teplička nad Váhom  

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 
 

Po prednesení návrhu prebehlo hlasovanie. Všetci poslanci hlasovali za predložený návrh programu. 

 

 

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa 

zápisnice 

 

Starosta  navrhol za členov návrhovej komisie Mgr. Magdalénu Šeligovú a Ing. Annu 

Hudekovú. Za overovateľov  zápisnice  navrhol Štefana Smrekovského a Mgr. Martina 

Kukana. Za zapisovateľku určil zamestnankyňu obecného úradu Janu Lazarovú. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 
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Bod č. 3– Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 03.04. 2019 

 

Starosta povedal, že z predchádzajúcich OZ vzišla  úloha pre stavebný úrad, a to zabezpečiť 

vypracovanie projektu rekonštrukcie Poľnohospodárskej ulice s dôrazom na odvodnenie. Táto 

úloha zostáva stále v  trvaní. 

  

Ďalšia úloha bola upozorniť Stredoslovenskú distribučnú, a.s. na naklonené elektrické stĺpy     

v našej obci. Upozornenie bolo zaslané, našu požiadavku vyhodnotili ako opodstatnenú.  

Úloha zostáva v  trvaní. 

 

Z ustanovujúceho OZ vzišlo odporúčanie starostovi obce viesť ďalšie rokovanie o návrhu 

zmluvy o úhrade nákladov na vyvolané úpravy elektrického vedenia a verejného osvetlenia 

v cestnom telese / cestných pomocných pozemkoch medzi Žilinským samosprávnym krajom 

ako vlastníkom cesty, Správou ciest Žilinského samosprávneho kraja ako správcom cesty       

a Obcou Teplička nad Váhom ako vlastníkom vedenia a verejného osvetlenia. Ide                   

o predĺženie vonkajšieho osvetlenia v lokalite Sihoť.  

Starosta uviedol, že je zvolané stretnutie, na ktorom sa zúčastní Správa ciest Žilinského 

samosprávneho kraja, Okresný úrad a dopravná polícia. Výsledkom bude zápis o posunutí 

začiatku obce. Úloha je splnená. 

 

Úlohou pre prednostku OcÚ bolo vypracovať analýzu príjmov a výdavkov obce                        

na nakladanie s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom v termíne do 30.05. 

2019. Táto úloha tiež zostáva v trvaní. 

 

Ďalšou úlohou pre prednostku  OcÚ  je  vypracovať  návrh  VZN o zákaze používania 

alkoholických nápojov na vymedzených verejne prístupných miestach. Táto úloha zostáva        

v trvaní. 

  

Pre  prednostku  OcÚ bola aj úloha zabezpečiť osvetu ohľadom likvidácie psích exkrementov.  

Bližšie predniesla poslancom dva návrhy likvidácie psích exkrementov. Prvý návrh je 

osádzanie klasických nádob na psie exkrementy v určitých lokalitách a druhým návrhom je 

vybudovanie ekologických toaliet - eko dog toilet staníc. Návrh riešenia na umiestnenie eko 

dog toilet spočíva v montáži a osadení s prispôsobením inštalácie k terénu. Služba zahŕňa 

kontrolu, návštevu a kompletný servis, kompletnú výmenu absorpčnej hmoty, výmenu 

filtračnej vložky, doplnenie feromónu, asistenčnú službu k zariadeniu, pravidelné 

monitorovanie zariadenia a odstránenie akéhokoľvek poškodenia vandalizmom. 

Išlo by o nájom týchto toaliet a celú starostlivosť o tieto toalety by mala dotyčná firma. Suma 

za nájom a údržbu piatich staníc by bola 2 400 EUR.  

Úloha zostáva v trvaní a na budúcom zasadnutí OZ sa k nej vyjadrí aj komisia životného 

prostredia. 

 

Aj nasledujúca úloha bola pre prednostku OcÚ a týkala sa vypracovania správy o nelegálnych 

stavbách na území obce a návrhu riešenia na ich odstránenie. 

Úloha zostáva v trvaní a na ďalšom OZ budeme informovať ako pokračuje proces                     

s jednotlivými nelegálnymi stavbami. 

 

 

Poslanci zobrali informácie o plnení úloh z uznesenia OZ na vedomie. 
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Bod č. 4 – Návrh na kúpu nehnuteľnosti KN-C 229/3 a pozemkov parc. č. KN-C 228/1, 

229/3 a 229/4 v k.ú. Teplička nad Váhom  

 

 

Starosta informoval o zámere vybudovať chodník s pešou zónou  poza múr farského kostola, 

v záujme zvýšenia bezpečnosti pohybu chodcov a cyklistov v tejto časti obce. Z tohto dôvodu 

bol predložený návrh na odkúpenie nehnuteľnosti - rodinný dom súp. č. 175, postavený          

na KN-C parc. č. 229/3 a pozemky KN-C parc. č. 228/1 o výmere 692 m², zastavané plochy a 

nádvoria, KN-C parc č. 229/3 o výmere 110 m², zastavané plochy a nádvoria, KN-C parc.      

č. 229/4 o výmere 589 m², zastavané plochy a nádvoria zapísaných na LV č. 5293, katastrálne 

územie Teplička nad Váhom od súčastného vlastníka Barbory Nemčekovej v podiele 1/1        

za celkovú kúpnu cenu max. 139 000 EUR.  

Ponuku na odkúpenie nehnuteľnosti predložila pani Barbora Nemčeková.  

Po diskusii dal starosta  za návrh na kúpu nehnuteľnosti hlasovať a všetci poslanci boli za.  

 

 

Bod č. 5 – Rôzne 
   

 

Bod č. 6 – Diskusia 

 

 

Mgr. Magdaléna Šeligová - vrátila sa k problematike Centra voľného času (ďalej len CVČ) a 

povedala, že rozvrh je v poriadku a na stránke je uvedený aktuálny rozvrh. Keďže je to 

školské zariadenie každá zmena rozvrhu musí byť prerokovaná, poslaná na školský úrad, 

nemôže sa meniť často. Riaditeľka CVČ je ochotná sa dohodnúť, keď bude niekto 

potrebovať. 

 

Mgr. Martin Kukan - predniesol poslancom návrh na vratné plastové poháre, ktoré by sa 

použili na Obecných slávnostiach. V prvom rade bude treba zistiť počet konzumentov, aby 

sme vedeli, koľko kusov pohárov si prenajmeme. Dotyčná firma by poháre priviezla a              

po Obecných slávnostiach by ich odviezla späť. Nejaké poháre sa môžu urobiť i s potlačou a 

tie by si občania mohli zakúpiť. Starosta za návrh poďakoval a povedal, že tejto téme sa ešte 

budeme venovať, aby do Obecných slávností bolo všetko pripravené. 

Ďalej starosta poďakoval Mgr. Kukanovi a celej komisii životného prostredia                          

za zorganizovanie akcie Trashchallenge - Odpadkovej výzvy, ktorej sa zúčastnilo okolo 20 

občanov a vyzbierali veľké množstvo odpadu. 

Ing. Hudeková povedala, že to bola výborná akcia a dúfa, že sa ešte zopakuje. 

 

 

Michaela Chlebecová – položila otázku ohľadom počtu stojísk na vývoz konárov. Starosta 

odpovedal, že  v  minulosti bolo stanovených viac lokalít, zostala len jedna v Rybníku. 

Dôvodom pre zníženie počtu stojísk boli problémy so zberom a zlá disciplína občanov. Okolo 

stojísk vznikal neporiadok, vozili sa tam veci, ktoré na stojiská nepatria.   

Ďalej pripomenula body, ktoré mala aj na minulom zasadnutí OZ - kanalizácia na ulici         

Pod Horou, regulácia potoka na Námestí M.R. Štefánika a tiež úprava časti plochy Námestia 

M.R. Štefánika, aby sa dala využívať pre občanov.   

Tieto podnety sú v riešení, vyžadujú dlhší čas.  
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Bod č. 7 – Uznesenie 

 

Bod č. 8 – Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným poslancom a hosťom za účasť. Rokovanie sa ukončilo o 17:00 

hod. 

V Tepličke nad Váhom, dňa  24.04. 2019. 

 

 

Zapísala:     Jana Lazarová            ......................................................................................... 

   

Záznam overili: Štefan Smrekovský     ........................................................................................ 

 

   Mgr. Martin Kukan     ........................................................................................ 

  

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ............................................    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                           ................................................. 

                                             Ing. Viliam Mrázik 

                                         starosta obce 


